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ZÁPIS 

ze zasedání 13. mimořádné konference ČVS dne 13.05.2018 v Praze 
__________________________________________________________________________ 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Program: dle pozvánky 
 

1. Zahájení a přivítání delegátů a hostů, volba pracovního předsednictva, včetně 
řídícího konference 

Zasedání 13. mimořádné konference ČVS (dále jen „konference“) zahájil předseda ČVS M. 
PAKOSTA. V úvodu přivítal všechny přítomné účastníky zasedání včetně čestných členů ČVS 
a hostů. 
 
Současně M. PAKOSTA předal ocenění reprezentačnímu družstvu hráčů do 18 let za získání 
stříbrných medailí na ME hráčů do 18 let v roce 2018. 
 
Následně M. PAKOSTA představil nové logo a vizuální identitu Českého volejbalového svazu. 
 
M. PAKOSTA poté nechal schválit pracovní předsednictvo ve složení M. Pakosta, M. Doleček, 
P. Janus, J. Pavelka a řídícího zasedání konference J. Hronka. 
Bylo konstatováno, že v tomto okamžiku je přítomno 159 delegátů s hlasem rozhodujícím 
ze 180 pozvaných, což je 88,3 % a zasedání konference je schopné se usnášet a hlasovat. 
 
Návrh:  Schválit pracovní předsednictvo ve složení M. Pakosta, M. Doleček, P. Janus, 

J. Pavelka, J. Hronek. 
Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   159,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

2. Schválení programu zasedání a jednacího řádu 

J. HRONEK nechal schválit program zasedání a jednací řád.  
 
Návrh: Schválit program zasedání. 
Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   159,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh: Schválit jednací řád. 
Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   159,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

3. Volba mandátové a návrhové komise 

J. HRONEK předložil tyto návrhy na složení pracovních komisí: 

- mandátová komise   V. Nidrle, O. Kinšt, T. Zedník 

- návrhová komise    V. Tabara, R. Macek, M. Sezemská. 
 
Návrh:  Schválit mandátovou komisi dle předloženého návrhu.  
Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   159,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit návrhovou komisi dle předloženého návrhu.  
Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   159,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

4. Zpráva mandátové komise 

Zprávu mandátové komise přednesl její předseda V. Nidrle. Konference se zúčastnilo 162 
delegátů s hlasem rozhodujícím ze 180 pozvaných delegátů, což je 90,00 %. 
 

5. Změna stanov ČVS 

J. SLOUP předložil návrh na změnu stanov ČVS a to jak stávajících, tak nových Stanov 
s odloženou platností. Přednesené informace doplnil M. PAKOSTA.  
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V. TABARA: 
 Informoval o návrhu pana J. Ruckého o tom, že v článku 7, odstavce 5 a 6 původních 

Stanov ČVS je nutné opravit odvolávky na články. Tato chyba vznikla přečíslovaním 
původních článků. 

 
J. POPELKA: 
 Rád by navrhnul změnu platnosti nových Stanov – platnost od 01.12.2018. Tento návrh 

předložil jako protinávrh. 
 
M. PAKOSTA: 
 Požádal M. Dolečka o stanovisko k přednesenému návrhu J. Popelky. 
 
M. DOLEČEK: 
 Vyjasnil s J. Popelkou navrhované změny článků předkládaného návrhu nových stanov 

ČVS. Vzápětí podal výklad k navrhované a stávající situaci. Vyjasnil, že změna Stanov ČVS 
souvisí i se změnou všech platných předpisů ČVS. Návrh J. Popelky naráží na problém, že 
navrhovanou změnou Stanov již od 01.12.2018 není možné zajistit změnu všech platných 
předpisů. 

 
J. OLŠIAK: 
 Shrnul důvody, které vedou k návrhu na urychlené zavedení nových Stanov ČVS. 
 
M. DOLEČEK: 
 Upozornil, že pokud je potřeba něco dopracovávat, musí to být předneseno hned. 

Přechodná ustanovení jsou již v návrhu nových stanov zapracována. 
 
M. PAKOSTA: 
 Shrnul práci legislativní komise a je překvapen, že se musí řešit protinávrhy teď na místě. 
 
J. BENEŠ: 
 Nezdá se mu fair vůči práci LK ČVS, aby se připravené Stanovy měnili teď na místě. Bojí 

se, že si případnými změnami přiděláme zbytečné starosti. Stanovy nepovažuje za klíčovou 
věc. Rád by vyzval delegáty, aby nechali pracovat vedení celé 4 roky. 

 
Š. ŘÍHA: 
 Návrh J. Popelky dostává delegáty Jihomoravského kraje do obtížné situace. Konference 

KVS dala mandát hlasovat o stávajícím návrhu Stanov. 
 
P. VOSECKÝ: 
 Konference Pražského volejbalového svazu se usnesla podpořit účinnost Stanov již od 

01.12.2018. Je přesvědčen, že v průběhu půl roku je možné změnit směrnice ČVS tak, aby 
odpovídaly novým Stanovám ČVS. 

 
M. DOLEČEK: 
 Shrnul vše, o čem by se mělo hlasovat. 
 
R. HACAPERKA: 
 Nastolil si otázky, zda se má hlasovat o Stanovách, nebo o vedení ČVS. 
 
V této chvíli je přítomno 164 delegátů ze 180 pozvaných, což je 91,11 %. 
 
Návrh:  Schválit návrh na změnu platných Stanov ČVS (rozšíření poslání ČVS) dle 

předloženého návrhu. 
Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   164,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
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Návrh:  Schválit návrh Stanov přednesených panem J. Popelkou s tím, že účinnosti 

Stanov bude přijata od 01.12.2018. 
Hlasování: Návrh nebyl schválen. pro:   42,    proti:    102,   zdrželi se:  21 
 
T. BLACAR: 
 Dotázal se, zda předkladatel souhlasí s návrhem. 
 
M. PAKOSTA: 
 Potvrdil, že souhlasí s tímto návrhem. 
 
Návrh:  Schválit návrh na přijetí nových Stanov ČVS dle předloženého návrhu LK 

ČVS s připomínkou J. Ruckého a s návrhem na zastoupení 1 delegát za 300 
členů. 

Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   149,    proti:    1,   zdrželi se:  11 
 
O. PASTRŇÁK: 
 Myslí si, že se hlasovalo o návrhu ustanovení, a ne o celých Stanovách. 
 
M. DOLEČEK: 
 Na vyjasnění situace navrhuje provést hlasování o celých Stanovách. 
 
Návrh:  Schválit návrh na přijetí nových Stanov ČVS dle předloženého návrhu LK 

ČVS s připomínkou J. Ruckého a s návrhem na zastoupení 1 delegát za 300 
členů. 

Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   127,    proti:    14,   zdrželi se:  21 
 
J. SLOUP: 
 V souvislosti s novými Stanovami navrhnul dát do usnesení „Uložit 4 KVS, které ještě 

nemají právní subjektivitu, aby do 20.04.2020 tyto 4 KVS nabyly právní subjektivity jako 
pobočného spolku ČVS. 

 
Návrh:  Schválit usnesení o uložení nabytí právní subjektivity jako pobočného 

spolku ČVS 4 KVS, které tak dosud neučinily. 
Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   154,    proti:    4,   zdrželi se:  6 
 

6. Diskuse 

V diskusi, kterou řídil J. HRONEK, vystoupili: 
 
T. BALCAR: 
 Je mu jasné, že návrhy obsahovaly referendum o spokojenosti s vedením; 
 Osobně se hlasování zdržel; 
 Není úplně spokojen s novým vedením, respektive s fungováním komisí. Nicméně, uznává, 

že rok je krátká doba na provedení změn; 
 Myslí si, že je vždy možnost změny vyvolat; 
 Nicméně, vidí, že se směřuje ke změnám a to oceňuje; 
 Byl by rád, kdyby se všechny změny dotáhly do konce; 
 Byl by rád, kdyby stanovy byly naplňovány; 
 HK ČVS dle jeho názoru nefunguje; 
 
J. SLOUP: 
 
 Příprava směrnic se nebude odkládat; 
 Nové směrnice se budou připravovat průběžně tak, aby jejich účinnost byla stejná jako u 

Stanov ČVS; 
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J. GOTTWALD: 
 Ocenil nové logo ČVS; 
 Myslí si ovšem, že mezi námi je stále kaňka a tím jsou vyjádření Z. Haníka; 
 
J. LEHKÝ: 
 Dotázal se, zda jsme schopni udělat příslušné kroky tak, aby bylo možné na příští 

konferenci schválit příslušné materiály; 
 
Z. HANÍK: 
 Reagoval na příspěvek J. Gottwalda; 
 Doporučil přečíst si celý článek; 
 
V. MAŘÍK: 
 Reagoval na příspěvek T. Balcara k práci LK ČVS a HK ČVS; 
 Upozornil, že dojde ještě ke změnám ze strany MF ČR; 
 Chtěl by poděkovat LK ČVS za úžasné penzum odvedené práce; 
 
J. BAUMRUK: 
 Nesouhlasí s reakcí Z. Haníka; 
 Považuje ji za aroganci; 
 
Z. HANÍK: 
 Stále si myslí, že jsou jeho výroky překrucovány; 
 Poukázal na to, že je potřeba dát na hromadu všechny fakta; 
 Je toho názoru, že se mlčí o následcích vrcholového sportu; 
 
O. VALENTA: 
 Jako pořadateli Memoriálů mu chybí přihlášky jednotlivých KVS (má jich pouze 7); 
 Požádal předsedy jednotlivých KVS, aby jej jako pořadatele kontaktovali; 
 
D. VAIGLOVÁ: 
 Jako žena se nemá potřebu vyjadřovat k výrokům Z. Haníka; 
 Kdyby byla zástupce ČOV, nebo jiné organizace, dala by si pozor, aby výroky nemohly být 

překrucovány; 
 Kdyby k tomu došlo, měla by se příslušná osoba postavit k výrokům čelem; 
 
Z. GROESSEL: 
 Je zklamán, že konference jsou politické; 
 Chybí mu diskuse k problematice výkonnosti; 
 
J. OLŠIAK: 
 Trápí ho, že není podporován výkonnostní sport v krajích; 
 Žádá vedení ČVS, aby se zabývalo financováním výkonnostního sportu; 
 
J. GOTTWALD: 
 Rád by se zeptal předsedy ČVS, kdo je ve SR ČVS odpovědný za marketing a za shánění 

sponzorů; 
 
M. PAKOSTA: 
 Zodpověděl dotaz J. Gottwalda a informoval, že za marketing odpovídá sám; 
 Věří, že ČVS bude mít samostatné marketingové oddělení; 
 
J. LEJSEK: 
 Navázal na příspěvek O. Valenty; 
 Chyběl mu informace od O. Valenty; 
 Myslí si, že vše je o komunikaci; 
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J. HRONEK: 
 Informoval o udílení cen a představil Z. Václavíka jako nositele ocenění za celoživotní dílo; 
 

7. Zpráva návrhové komise a schválení usnesení 13. mimořádné konference ČVS 

Předseda návrhové komise V. TABARA předložil návrh usnesení ze zasedání 13. mimořádné 
konference ČVS v bodech A), B), C) a D). 
 
Návrh:  Schválit usnesení ze zasedání 13. konference dle předloženého návrhu. 
Hlasování: Návrh byl schválen.  pro:   163,    proti:    0,   zdrželi se:  1 
 

8. Závěr 

Závěrem J. HRONEK poděkoval přítomným za jejich práci v uplynulém období. Informoval o 
zasedání 3. výboru ČVS, které se uskuteční ihned po skončení 13. mimořádné 
konference ČVS. Poté M. PAKOSTA zasedání 13. mimořádné konference ČVS ukončil. 
 
 
Zapsal:  I. Iro 
Přílohy: Usnesení ze zasedání 13. mimořádné konference ČVS včetně nově schválených 

stanov ČVS. 


